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Abstract (en)
[origin: WO7901026A1] The weights, designed for being mounted on working and transport mechanisms, particulary running mechanisms, for
ballasting them and/or compensating the weight of accessory equipement and/or compensating a load weight, consist of iron sheet (3, 3"). These
sheets may have a circular, oval or polygonal shape, particularly square, rectangular or hexagonal, or the shape of a part, preferably symmetrical
with respect to the center, of a circle, an oval or a polygone divided into two or several parts. These sheets are provided with recesses and/ or
projections (4, 4", 5, 5", 6, 6"; 42, 43, 44, 48, 49) for mounting attaching means (1, 2; 80; 130; 150; 170) and/or for assembling the sheets together
and/or for mounting attachments (100) interconnecting the sheets and/or for connecting a traction coupling device (120).

Abstract (fr)
Les poids, destines a etre montes sur des mecanismes de travail et de transport, notamment roulants, pour les lester et/ou compenser le poids
d'equipements accessoires et/ou pour compenser le poids d'un chargement, sont constitues de plaques en tole (3, 3'). Ces plaques peuvent
avoir une forme approximativement circulaire, ovale ou polygonale, notamment carree, rectangulaire ou hexagonale, ou la forme d'une partie,
de preference symetrique par rapport au centre, d'un cercle, d'un ovale ou d'un polygone divises en deux ou plusieurs parties. Ces plaques sont
munies d'evidements et/ou saillies (4, 4', 5, 5', 6, 6'; 42, 43, 44, 48, 49) pour le montage de moyens de fixation (1, 2; 80; 130; 150; 170) et/ou pour la
solidarisation des plaques entre elles et/ou pour le montage d'attaches (100) reliant les plaques entre elles et/ou pour la liaison avec un dispositif de
couplage de traction (120).
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